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a r m a n m e l i . i r

 تصمیم عجیب بسکتبال 
بانوان »مهرام«

 تسنیم: مهرام سال گذشته در لیگ برتر 
بسکتبال بانوان عنوان نایب قهرمانی را کسب 
کرد و زودتر از سایر تیم ها ترکیب تیم را 
مشخص و با بازیکنان قرارداد بسته بود اما 
در اقدامی عجیب از لیگ برتر کنار کشید. 
نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال گفت: 
متاسفانه مهـــرام که تیم بسیار خوبی در 
بسکتبال بانوان و آقایان بود در فاصله 15 
روز تا آغاز مسابقات لیگ برتر انصراف داد. 
البته هنوز انصراف کتبی به دست فدراسیون 
نرسیده است، اما مدیرعامل باشگاه در تماس 
تلفنی اعلام کرده که انصرافشان قطعی است. 
شجاعی افزود: از این اتفاق بسیار متاسفم برای 
اینکه تیم بسیارخوبی بود. یعنی باشگاه حرفه و 
تمام عیار بود و ما در بخش بانوان از این تیم ها 
کمتر داشتیم، اما نمی دانم چرا یک باشگاه 
حرفه ای تصمیم حرفه ای نگرفت و به یکباره 
کنار رفت. وی اظهارداشت: مهرام اولین تیمی 
بود که تیمش را بسته و با بازیکنانش قرارداد 
بسته بود. فقط می توانم بگویم جای تاسف دارد 
و امیدوارم بازیکنانش هم بتوانند به تیم های 

دیگر ملحق شوند. 

خارجازمستطیلسبز

  »فکری« شرایط سختی برای 
ما ترسیم کرد

مدیرعامل باشگاه نفت مسجدسلیمان گفت 
که این باشگاه با سرمربی جدید خود، کسب 
رتبه ای در میانه جدول لیگ برتر را دنبال می کند. 
محمد نظری درباره پایان کار محمود فکری در 
نفت مسجدسلیمان پس از اعلام خبر تمدید 
قرارداد، افزود: قرار ما این بود که اگر از کار 
یکدیگر رضایت داشته باشیم، باهم همکاری 
کنیم. در نشست های مشترک به توافق رسیدیم، 
اما فکری در ادامه راه شرایط سختی برای ما 
ترسیم کرد و شرایط ما را نپذیرفت. ما امتیازات 
مدنظر خود را تا پایان نیم فصل اول گفتیم که 
فکری گفت قبول ندارم و قراردادی بین دو طرف 
امضا نشد. وی خاطرنشان کرد: فکری گفت که 
بند برکناری در صورت باخت های متوالی را 
قبول ندارد. ما هم نمی توانیم شرایط مربیان را 
بپذیریم، بدون اینکه طرف مقابل شروط ما را 
قبول کند. نمی توانیم بدون قید و بند، مربی به 
خدمت بگیریم و این موضوع عاقلانه نیست. از 

پورموسوی برای همکاری دعوت کردیم.

خـــبر

دیـــدگــاه

 در خصوص مشکلات باشگاه استقلال به نظر من وضعیت 
مدیریتی استقلال در حد فاجعه است و هر شخصی را که 
به جای مددی در سمت مدیرعامل انتخاب کنند شرایط از 
این بدتر نمی شود. استقلال دارای مشکلات متعددی شده 
و با حفظ مدیرعامل فعلی شرایط بدتر هم خواهد شد. دلیل 
آن شکل مدیریتی باشگاه است و ادامه راه برای آبی پوشان 
سخت تر از همیشه می شود. بهبودی شرایط باشگاه تنها با 
تغییر مدیرعامل رخ می دهد و به رغم آنکه گزینه های زیادی 
در تلاش هستند تا به این سمت مهم برسند اما کماکان 
تغییری صورت نگرفته است. به نظر من مدیرعامل بعدی 
استقلال کار آسانی برای حل مشکلات باشگاه دارد. محدوده 
وظایف و شرح آنها در استقلال تعریف درستی ندارد و باعث 
به وجودآمدن چنین وضعیت بلبشویی در باشگاه شده است. 
فردی که به جای مددی مدیرعامل شود شرح وظایف افراد 
را به همراه محدوده آنها مشخص کند مشکلات یکی پس از 
دیگری رفع می شود. چون در کادرمدیریتی استقلال تعریف 
وظایف نامشخص است تداخل کاری به وجود می آید و شرایط 
نابسامان می شود. امیدوارم تیم مدیریتی جدید با ورود وزارت 
ورزش هرچه زودتر فعالیت خود را آغاز کنند تا اوضاع مدیریتی 
باشگاه سامان یابد. شواهد گویای آن است استقلال روزهای 
خوبی را سپری نمی کند و با اتفاقاتی که در فصل اخیر رخ داده 
کار برای این باشگاه دشوار شده است. اگر تغییرات مدیریتی 
با سرعت عمل مناسبی انجام شود و امکانات لازم در اختیار 
کادر جدید قرار گیرد می توان به بهبود اوضاع امیدوار شد اما 
روند حرکتی وزارت برای انجام تغییرات به شکلی است که 
نمی توان امید زیادی به رفع نواقص در زمانی کوتاه داشت و با 
احتساب چنین شرایطی نمی توان انتظار داشت سال سختی 
در انتظار استقلال نباشد. کادرفنی استقلال با توجه به اتفاقاتی 
که در فصل نقل وانتقالات رخ داد با مشکلات زیادی مواجه 
است. تغییرات همچون گذشته در تیم زیاد بوده و بازیکنان 
زیادی جدا شده اند. نفرات جدید نیاز به زمان دارند تا با دیگر 
بازیکنان تیم به هماهنگی مطلوبی دست یابند. از سویی دیگر 
شرایط مدیریتی باشگاه مساعد نیست و انتظار حمایت خوبی 
را نمی توان از کادرمدیریتی فعلی داشت مگر آنکه تغییرات 
مثبتی صورت گیرد. با توجه به چنین اتفاقاتی سال سختی را 
برای فرهاد مجیدی در کادرفنی استقلال پیش بینی می کنم. 
در چنین شرایطی نمی توان انتظار چندانی از تیم داشت مگر 

شرایط تغییر کند.

روزهای  بد  استقلال  

    فرصت و تهدید
ویسی که تیمش را از روز شنبه در اختیار دارد 
توانست با مدیریت گرشاسبی، نفرات فصل قبل را طبق 
خواسته اش حفظ کند. او البته این فرصت را خواهد 
داشت تا از یک تهدید فرصت بسازد و بسته بودن پنجره 

را به سود تیم  فوتبال خوزستان بکند. 

        دیدار 
رونالدو ستاره محبوب شیاطین سرخ برای اولین بار در 
تمرینات این تیم شرکت کرد و گفت وگویی نیز بین او و 
سرمربی شکل گرفت. همچنین باشگاه منچستریونایتد 
ابراز امیدواری کرده که رونالدو با شرکت در تمرینات 

برای حضور در مسابقه روز شنبه این تیم آماده شود.

         سن و سال 
از  شریفی  محمد  و  حسینی  سیدجلال  یارگیری 
صحنه های جالب تمرین پرسپولیس بود. در تمرین 
۲۱ ساله با سیدجلال  پرسپولیسی ها تقابل شریفی 
حسینی که این فصل ۴۰ ساله می شود، سیدجلال مثل یک 
رهبر جوان ترها را راهنمایی می کند و  پابه پای آنها می دود.

ت
شــ

سنو
عک

خداحافظی »احسان روزبهانی« در روزهای 
گذشته بحث محافل بوکس کشورمان بوده 
است. علیرضا استکی سرمربی تیم ملی بوکس 
در خصوص این مســاله و وضعیت تیم ملی 

صحبت کرد.
 ۱۹ بازیکــن به اردوی تیم ملی بوکس 

دعوت شدند!
اردوی تیم ملی بوکــس از 15 شهریورماه 
با حضور ۴ ملی پوش آغاز شد. ما تا مسابقات 
جهانی زمان کمی در اختیار داریم و در کل 
۴۰ روز زمان داریم. بنابراین باید تلاش کنیم 
تا بتوانیم بهترین گزینه ها را برای حضور در 
مسابقات جهانی انتخاب کنیم. ترکیب تیم 
تلفیقی از بوکسورهای جوان و باتجربه است. 
قرار است در این دو سه هفته اخیر به مرور زمان 
انتخابی درون اردویی تیم ملی را برگزار کنیم. با 
توجه به شرایط کرونایی و همچنین کمبود جا 
نمی توانیم به صورت یک جا انتخابی را برگزار 
کنیم و ۴۰ بوکسور را به اردو دعوت و مسابقه 

انتخابی برگزار کنیم.
 احسان روزبهانی از بازی های ملــی 

خداحافظی کرد! 
 با احسان در این مورد صحبت کردم و با 
توجه به روحیه ای که او داشت این موضوع 
را پذیرفت و کاملا هم آن را درک کرد. او 
یکی از بوکسورهای حرفه ای ایران است که 
توانایی های بالایی دارد و می تواند در لیگ 
همچنان حضور داشته باشد اما با توجه به اینکه 
قصد ما پوست اندازی و جوانگرایی است و چند 
جوان هم در وزن او حضور دارند، از روزبهانی 
خواستیم که از بازی های ملی خداحافظی کند 
و او هم پذیرفت. با توجه به حضور جوانان و 
البته اینکه شاید این وزن را از دست می دادیم، 
روزبهانی هم شرایط را درک کرد. البته همانطور 
که گفتم خداحافظی او از بازی های ملی به این 
معنی نیست که روزبهانی توانایی کمی دارد، او 

یکی از بوکسورهای توانمند ایران است.
 در خصوص بازی های آسیــایی چه 

برنامه ای دارید؟
من برنامه تیم ملی برای حضور قدرتمند 
در بازی های آسیـایی را به فدراسیون دادم. 
ما حداقل دو تورنمنت درجه یـــک، غیراز 
مسابقات جهانی و همچنیــن دو اردوی 
مشترک با تیم های خوب کـــه از آسیا جدا 
باشند و کشورهایی مثل اوکراین، باکو، روسیه 
باشد، نیاز داریم. اگر ۸۰ درصد برنامه های ارائه 
شده به فدراسیون برای ما اجرایی شود بدون 
شک با دست پر از بازی های آسیایی به ایران 

برمی گردیم.

گفــتوگــو
علیرضا  استکی: 
خداحافظی 

»روزبهانی« به دلیل 
کاهش توانایی هایش 

نیست!

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

 ایسنا: عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: هیچ وقت 
به رشید نگفتم که در لیست سیاه مددی هستی و به تو پولی 
نمی دهیم. پرویز مظلومی درباره وضعیت تیم فوتبال استقلال 
اظهارکرد: خوشبختانه شرایط استقلال در دوبی مطلوب است  
یک جلسه تمرینی را پشت سر گذاشتیم و به نظرم لازم بود برای 
تطبیق آب وهوایی، زودتر به دوبی بیاییم. از طرفی دوشنبه هم 
»پین« به مجموعه ما اضافه شد و بازیکنان ملی پوش هم ان شاءا... 
چهارشنبه به تیم اضافه می شوند. لازم است این را هم اضافه کنم 
که بنده به نمایندگی از مدیریت باشگاه استقلال جهت حل برخی 
مشکلات احتمالی در اردوی تیم حاضر هستم. جا دارد از باشگاه 
الوصل هم کمال تشکر را بابت همکاری شان داشته باشم. وی با 
رد ادعاهای مدیر برنامه های مظاهری تصریح کرد: من هیچ وقت 
به رشید نگفتم که در لیست سیاه مددی هستی و به تو پولی 
نمی دهیم. اتفاقا بارها به او گفتم که »صبوری کن و مطمئن باش 
که مشکلت مانند بقیه اعضای تیم حل می شود.« برای او آرزوی 
موفقیت در ادامه مسیرش را دارم ولی این رفتار درست نیست. اگر 
می خواهیم جدا شویم، مرد و مردانه بگوییم که می خواهیم برویم 
نه اینکه عالم و آدم را به دروغ مقصر نشان دهیم و هوادار را مقابل 

دیگران قرار دهیم.

  دروازه بان ایتالیایی پارما بدشانسی را مشکل بزرگ ایتالیا 
در دو بازی اخیر در انتخابی جام جهانی دانست. جانلوئیجی 
بوفون دروازه بان پارما گفت: کریستیانورونالدو هنگام پیوستن 
به منچستریونایتد به درستی به خود فکر کرد و تاکید کرد که 
تصمیم جانلوئیجی دوناروما باید مورد احترام قرار گیرد. بوفون 
در مصاحبه با رادیو آنچیو اسپورت در مورد دو تساوی ایتالیا 
در مقدماتی جام جهانی صحبت و اظهارکرد: مشکل ایتالیا 
بدشانسی بود. وقتی از یک پیروزی بزرگ بیرون می آیید 
جایی که همه چیز در مسیر درست پیش رفت، اوضاع کمتر 
خوب پیش می رود. به طور عینی  مقابل بلغارستان و سوئیس 
می توانستیم در هر دو بازی سه گل به ثمر برسانیم. اگر 1۰۰ 
بار آن بازی ها را تکرار کنید، ۹۰ بازی را برنده می شوید. چیرو 
مهاجم لاتزیو به دلیل عملکردش در خط حمله تیم ملی 
مورد انتقاد قرار گرفت اما بوفون از مهاجم دفاع کرد و گفت: 
چیرو سخت کار می کند و برای تیم بسیار می جنگد. بوفون 
رویای ششمین حضور در جام جهانی سال آینده را دارد، 
اما تاکید کرد که قطر را به عنوان هدف تعیین نکرده است. 
دروازه بان ایتالیایی تصریح کرد: من به دنبال چیزی نیستم. من 
می خواهم خوشحال باشم  با لذت و اشتیاق فراوان به بازی خود 
ادامه می دهم. در حال حاضر من بازیکن بسیار مهمی برای 

مردم هستم، در پارما هواداران رویاها 
و امیدهای خود را به من می سپارند. 
بوفون در مورد جدایی هم تیمی 
سابق خود رونالدو از یوونتوس در 
تابستان امسال صحبت کرد، زیرا 
کاپیتان پرتغال پیش از تعطیلات 

ملی به منچستریونایتد نقل مکان کرد. 
بوفــون افزود:  فکر نمی کنم هــواداران 
تعجب کنند. او در ایــن سه سال با 

بازی های فوق العاده گل های زیادی 
به ثمر رســانده است. من هیچ چیز 
غیرمنطقی در انتخاب کریس بــرای 
ترک نمی بینم. یووه در یک دوره 

انتقالی است.

پیروزقربانی
کارشناس  فوتبال 

وقتی وزیر ورزش قول ۲ ماهه می دهد

خصوصی سازی؛  از » احمدی نژاد«  تا  »رئیسی«! 

رئیس کمیته ملی پاراالمپیک با بیان اینکه سیاست کیفی گرایی 
به خوبی جواب داد، گفت: بهترین نتیجه تاریخ را در پاراالمپیک 
کسب کردیم. محمود خسروی وفا در ارزیابی از عملکرد کاروان ایران 
در بازی های پاراالمپیک توکیو اظهارکرد: عملکرد کاروان در مجموع 
بالاتر از آن چیزی بود که ما پیش بینی کرده بودیم و این نشان داد 
که سیاست کیفی گرایی به خوبی جواب داد. البته ظرفیت ورزش 
کشور ما بالاتر از اینهاست و ما می توانستیم به نتایج بهتر نیز دست 

پیدا کنیم. خسروی وفا خاطرنشان کرد: لیست تمام نفرات اعزامی 
با مسئولیت هایی که داشتند قبل از اعزام به توکیو به کمیسیون 
فرهنگی و نهادهای نظارتی ارسال شد تا در این زمینه شفاف سازی 
لازم را داشته باشیم. رئیس کمیته ملی پارالمپیک افزود: با توجه 
به اینکه نام کاروان سرداردل ها نامگذاری شده بود، این مساله 
راهگشای کارهای ما بود و ورزشکاران توانستند به مدال های خوبی 
دست پیدا کنند. وی ضمن تشکر از ورزشکاران نابینا و کم بینا و 

عملکرد موفق آنها در این دوره از بازی ها افزود: باورش سخت بود اما 
ورزشکاران نابینا و کم بینا در این دوره عملکرد بسیار خوبی داشتند 
و مظلومی رئیس فدراسیون نابینایان و کم بینایان ثابت کرد که 
باید به این فدراسیون اعتماد بیشتری داشته باشیم. وی اظهارکرد: 
در این دوره بهترین نتیجه را در طول تاریخ بازی های پاراالمپیک 
کسب کردیم و شرایط به گونه ای بود که در جاهایی که پیش بینی 
نقره داشتیم به مدال طلا تبدیل شد و تنها یک برنز در این دوره از 
بازی های برای کاروان کسب شد که واقعا نتایج راضی کننده بود. 
وی در پایان گفت: اینکه بتوانیم در سه دوره پاراالمپیک پی در پی 
مدال های خود را نسبت به سایر کشورها تثبیت نگهداریم موفقیت 
بزرگی است و این نشان می دهد که سیاست کیفی گرایی در این 

دوره از بازی ها به خوبی جواب داد.

محمود  خسروی وفا: 

بهترین نتیجه تاریخ را کسب کردیم

آرمان ملی- حسین ردکا: خصوصی سازی 
سرخابی ها سال هاست به شعار  بدون نتیجه 
سیاسیون و مدیران جهت اخذ رای در انتخابات 
ریاست جمهوری یا رای اعتماد از بهارستان تبدیل 
شده و بعداز گذشت حدود 15 سال  این بار به وزیر 

ورزش دولت سیزدهم رسیده است! 
 نقش  احمدی نژاد 

محسن مهرعلیزاده در مورد خصوصی سازی 
استقلال و پرسپولیس از 15 سال قبل و عدم انجام 
آن در دولت نهم  گفت: روزهای پایانی منتهی 
به انتخابات  سال ۸۴ کار فروش پرسپولیس و 
استقلال تکمیل شد. من در آن  سال کاندیدای 
ریاست جمهوری بودم و به خاطر اینکه نگویند 
از بعد تبلیغاتی این کار را برای بالابردن خودم 
استفاده کردم که اتفاقا حرف به حقی هم بود، 
مراحل پایانی این کار را ادامه ندادم، درحالی که 
خدا می داند همه کار برای این واگذاری حتی آگهی 
روزنامه آن آماده بود. وقتی هم که انتخابات انجام 
شد و درحالی که هنوز دولت جدید روی کار نیامده 
بود، مسئولان دولت نهم به من اعلام کردند که 
ادامه کار را متوقف کنید و ما به آن اعتقادی نداریم. 
من هم ٢ راه بیشتر نداشتم یا اینکه بگویم که فعلا 
دولت حاکم ما هستیم و کارمان را ادامه می دهیم 
که در این صورت البته این کار نیمه کاره  روی زمین 
می ماند و بدتر ضربه می خورد یا این که بگذارم تا 

دولت بعدی کار را پیش ببرد.
 دولت  روحانی 

در دولت قبل قرار بود تا پایان سال 13۹۹ 

باشگاه های سرخابی وارد بازارسرمایه شوند! 
مسعود سلطانی فر مردادماه گذشته درباره اقدامات 
صورت گرفته برای واگذاری دو باشگاه سرخابی 
پایتخت اظهارکرد: کلیه مراحل قانونی، اداری، 
حقوقی و مستندسازی خصوصی سازی دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس در وزارت ورزش وجوانان 
پایان یافته و کلیه اسناد و مدارک و پرونده ها 
و گزارشات موردنیاز حدود سه ماه است که به 
سازمان خصوصی سازی و سازمان بورس و اوراق 
بهادار تحویل داده شده است. وزیر ورزش وجوانان 
خاطرنشان کرد: قراربود عرضه اولیه با 15 درصد 
سهام صورت پذیرد، ولی متاسفانه بروکراسی داخل 
دو سازمان فوق الذکر که مسئولیت اصلی و قانونی 
امر خصوصی سازی شرکت های دولتی را به عهده 
دارند مانع آغاز عملیات اجرایی خصوصی سازی 
دو باشگاه و عرضه سهام اولیه آنها به هواداران 
شده است. سلطانی فر افزود: در اولین ملاقاتی 
که با رئیسی، رئیس جمهور جدید حدود ۴۰ روز 
قبل داشتم در مورد ضرورت خصوصی سازی ٢ 
باشگاه و اقدامات انجام شده گزارش دادم و ایشان 
نیز تاکید کردند تا این اقدام در اسرع وقت انجام 
شود. سلطانی فر تصریح کرد: بنده بعداز ملاقات با 
رئیس جمهور دیدگاه و دستور مشارالیه را شفاها به 
وزیر اقتصاد و روسای سازمان های خصوصی سازی 
و بورس و اوراق بهادار منعکس کردم، ولی متاسفانه 
هنوز اقدامی  صورت نپذیرفته است. او تاکید 
کرد: برای رشد و توسعه فوتبال کشور باید تمام 
باشگاه های لیگ برتری و لیگ یک به صورت واقعی 

به بخش خصوصی واگذار و توسط سهامداران 
آنها اداره و در چارچوب ضوابط فیفا مدیریت 
شوند. سلطانی فر گفت: بهترین و عادلانه ترین 
شکل خصوصی سازی و واگذاری، تبدیل ماهیت 
حقوقی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به شرکت 

سهامی عام است.
 انتقاد 

اسبق  مدیرعامل  واعظ آشتیانی،  امیررضا 
باشگاه استقلال در فروردین ماه سالجاری درباره 
خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس گفت: 
من برای چندمین بار می گویم که این بازی ورود 
استقلال و پرسپولیس به بازاربورس یا سرمایه 
چیزی جز یک بازی سیاسی نیست و هرگونه 
تحلیل و سخن گفتن در این باره بی فایده است. 
قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی اظهارکرد: 
مسعود سلطانی فر یکبار برای همیشه بیاید و 
در این باره صحبت کند. شکرخدا رسانه هم 
که به اندازه کافی وجود دارد و همه آنها آماده 
هستند که حرف های وزیرشان را بشنوند. بیاید و 
شفاف سازی کند و بگوید با چه فرمولی می خواهند 
این دو باشگاه را به بخش خصوصی واگذار کنند. 
اگر راه شان درست بوده پس چرا نتوانسته اند 
این خواسته را عملی کنند و اگر نمی توانند چرا 
دنبال راهکار درست نیستند. واعظ آشتیانی ادامه 
داد: پس نتیجه گیری می گیریم که وقتی چنین 
تصمیماتی نتیجه نمی دهد پس این اقدامات چیزی 
جز یک بازی سیاسی نیست و آقایان برای فرار از 
پاسخگویی در ارتباط با سوءمدیریت و به این روز 

انداختن این دو باشگاه هرازگاهی چنین بازی هایی 
را به راه می اندازند که می خواهیم سرخابی ها را 
خصوصی سازی کنیم تا سر مردم و مسئولان گرم 
شود. همچنین علی فتح ا...زاده سال گذشته در 
خصوص خصوصی سازی سرخابی ها گفت: واقعیت 
این است که وزارت ورزش  و دولت ها نمی خواهند 
از این دو باشگاه دل بکنند و تنها واگذاری این دو 
باشگاه در حد شعاردادن است. او در ادامه با اشاره به 
دوران حضور خودش در راس باشگاه استقلال بیان 
کرد: آن زمان که ما قصد خصوصی سازی را داشتم، 
در صنایع موشکی فشفشه هم نداشتیم، اما اکنون 
موشک های بالستیکی  داریم که در فاصله های 
٢۰۰۰ کیلومتری هدف قرار می دهند. آنها آنقدر 
پیشرفت داشته اند و ما همچنان به خصوصی سازی 
دست پیدا نکرده ایم؛ دلیل آن هم این است که 
میل و اراده ای به این کار نیست و روندی که پیش 
گرفته شده است بیشتر شبیه رهاسازی است تا 

خصوص سازی.
 دولت  سیزدهم 

حمید سجادی؛ وزیر ورزش وجوانان دولت 
سیزدهم در رابطه با خصوصی سازی دو باشگاه 
فوتبال استقلال و پرسپولیس و اینکه وزارت 
ورزش وجوانان تحت مدیریت یک مجمع در حال 
مدیریت دو باشگاه فوتبال در سطح لیگ برتر است 
و این رویه یک تخلف به شمار می رود،  اظهارکرد: 
مقدمات کار در دوره مدیریت قبلی وزارت 
ورزش وجوانان طی شده است و در حال حاضر 
دو باشگاه آماده واگذاری هستند. وی ادامه داد: 
اصولا در تمامی کشورها، باشگاه ها معمولا مردمی 
 هستند و دولت ها کمتر در اینگونه موارد دخالت 
می کنند و سیاست نیز بر واگذاری دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس به بخش خصوصی است و به 
شما قول می دهم فقط یک هماهنگی بین وزارت 
ورزش وجوانان و وزارت امور اقتصادی ودارایی است 
که باید انجام شود و بیشتر زحمت ها کشیده شده 
است و می توان با هماهنگی در زمان بسیار کوتاه 
این اتفاق رقم زد. وزیر ورزش وجوانان با اشاره 
به اینکه کار سختی در پیش نیست، بیان کرد: 
طی یک تا دو ماه آینده این اتفاق رخ می دهد و 
به تدریج پیش می رود و بخشی از سهام را می توان 
به مردم واگذار کرد. پاس گل را به ما داده اند و ما 
فقط باید گل بزنیم. سجادی با اشاره به موافقت 
رئیس جمهوری مبنی بر واگذاری دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال به بخش خصوصی در 
مورد استعفای جعفر سمیعی، مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس، عنوان کرد: صحبت شان را در حد 
همین مباحث شنیده ام تا ببینیم چقدر جدی 

است.

ستاره سابق تیم ملی فوتبال برزیل، تیم باشگاهی سابقش در 
ایتالیا را مدعی اصلی قهرمانی در فصل جدید سری A دانست.  
رونالدو نازاریو ستاره پیشین تیم های فوتبال اینتر و رئال مادرید 
در گفت و گویی درباره مسائل مختلف از جمله مدعیان فصل جدید 
سری A و لیگ قهرمانان اروپا و انتقال لیونل مسی به پاری سن ژرمن 

صحبت کرد.
 انتقال  جنجالی 

رونالدو ابتدا به جنجالی  ترین انتقال تابستان یعنی پیوستن لیونل 
مسی به پاری سن ژرمن اشاره داشت و در پاسخ به این سوال که آیا 
PSG حالا مدعی اصلی قهرمانی در اروپاست، گفت: هنوز خیلی زود 
است که بگوییم کدام تیم قهرمانی اروپا می شود. از مرحله یک چهارم 
نهایی به بعد چهره مدعیان واقعی مشخص می شود. پاری سن ژرمن 
جز مدعیان هست اما از حرف تا عمل فاصله بسیار است. روی نتیجه 
بازی یک تیم در زمین مسابقه، عوامل بسیاری تاثیرگذار است. من 
تقریبا 5 فصل در رئال مادرید بازی کردم، اما آن تیم هرگز قهرمان 
لیگ قهرمانان نشد. قهرمانی خودبه خودی حاصل نمی شود حتی اگر 
  PSG بهترین بازیکنان را در تیم تان داشته باشید. »مسی« قهرمانی

در اروپا را تضمین  نمی کند!
 شباهت 

ستاره سابق تیم ملی برزیل درباره اینکه آیا بین کیلیان امباپه و 

خودش در زمان بازیکنی شباهتی می بیند، تاکید کرد: بله. بازی او 
ویژگی  هایی شبیه به بازی من دارد. قابلیت های او باورنکردنی است. 
او تکنیک فوق العاده  اش را با سرعتی فوق العاده اجرا می کند و به این 
شیوه از سد مدافعان و دروازه بان های حریف عبور می کند. با اینکه 
سن و سالی ندارد، تجارب زیادی کسب کرده و راهی طولانی را پیموده 

است. من بازی امباپه را دوست دارم.
 مدعیان قهرمانی 

رونالدو درباره سری A و مدعیان قهرمانی آن هم گفت: سنت 
فوتبال در ایتالیا قدمتی طولانی دارد و الان هم در حال احیاشدن 
است. گواه آن هم قهرمانی این کشور در یورو بود. سری A چند قدم 
از لیگ برتر انگلیس و لالیگا عقب تر است اما تیم ملی این کشور با 

مانچینی بسیار قدرتمند و پراز بازیکنان خوب و جوان است. قهرمان 
سری A؟ من طرفدار اینتر هستم و هنوز هم رابطه ام با این تیم خوب 
بوده و خواهان قهرمانی اش بوده ام. قهرمانی فصل گذشته خیلی به من 
چسبید. ما به قهرمانی  های پی در پی یوونتوس پایان دادیم و خاطره آن 
تا مدت ها در یادها خواهد ماند. حیف شد که روملو لوکاکو از اینتر رفت 
و به انگلیس )چلسی( برگشت اما من درک می کنم که مقاومت کردن 
در برابر پیشنهاد تیم های طرازاول انگلیس سخت است. با این حال 
به نظر من اینتر هنوز هم بخت اول قهرمانی است. بدون لوکاکو هم 
اینتر تیمی قوی و متوازن است. ضمن اینکه آنها ادین ژکو را هم 

آورده اند و کلی بازیکن جوان بااستعداد دیگر هم در تیم شان دارند.
 جدایی رونالدو 

رئیس باشگاه وایادولید سپس به خروج کریستیانورونالدو از 
یوونتوس و بازگشتش به منچستریونایتد اشاره داشت و افزود: داستان 
میان »کریس« و یوونتوس داستان خوبی بود که منابع بسیاری برای 
فوتبال ایتالیا داشت. حضور رونالدو در یوونتوس سبب شد که توجه 
دنیا دوباره به سری A جلب شود و سطح این لیگ را دوباره به بالاترین 
حد رساند. مقطع فوق  العاده ای بود. کریس ترجیح داد که برود اما 
تاثیری که او بر سری A گذاشت عوض نمی شود. یوونتوس کریس را 
از دست داد اما هنوز هم تیم قدرتمندی است. یووه همیشه یووه است 

و باید مراقبش بود. 

رونالدو  نازاریو:

»مسی« قهرمانی PSG  در اروپا را تضمین  نمی کند!


